
София: Имам свой талисман - Фортисимо – това е лично!

От Нели Русева
Нед., 16 Септември 2012 22:45

Дори да не се сетите веднага коя е София, не може да не сте си припявали нейното
дебютно парче, което завладя радиоефира преди години - „
Син талисман
”.

      

София е от Перник. Майка й твърдяла за нея, че е била послушно дете, но защо после
се е променила и станала непослушна, няма отговор :).

  

„Имах чудесно детство, изпълнено с радост и много игри… Да си призная играех много
повече момчешките игри, вероятно заради това, че имам по-голям брат. Футбол,
фунийки, стражари и апаши… До 7-ми клас учих в Руска гимназия в Перник. Майка ми
много искаше да продължа в езиковата след това, но аз избрах да кандидатствам в
новооткритата специалност музика в една от пернишките гимназии. Сега съжалявам, че
не съм я послушала. Родителите трябва да се слушат, но го разбирам чак сега :).

  

Завършва гимназия с профил класическо пеене. В 9-ти клас сформира рок група. До
днес помни първия си концерт на празника на училището. Тогава София изпява 2
парчета на Led Zeppelin! „Stairway To Heaven” и „Black Dog”. „Първата добре, балада
някак се справих, но на „Black Dog” нещата отидоха на зле. За да свърши по-бързо
включих на 78 оборота… Инак на визия бяхме докарали нещата:).”

  

  

После завършва поп и джаз пеене в класа на Георги Кордов, след това се премества в
класа на Алис Боварян. И
така се слива с музиката… до днес. За музиката и любовта - двете най-важни неща в
живота й, лично от София:
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Нели: Здравей, София! Благодаря ти, че прие да направим това интервю!

  

София: И аз ти благодаря за вниманието:).

  

Нели: Как си прекара лятото, работа или почивка?

  

София: Почивката ми предстои. Чакам я с нетърпение! Цялото лято работих и сега
заслужено ще полежа на плажа в любимата ми Гърция.

  

Нели: Кой те откри за музиката?

  

София: Никой не ме е откривал. Аз открих музиката за себе си, като най красивия и
магичен начин на изразяване!

  

  

Нели: Живееш в Лондон. Защо избра да напуснеш България?

  

София: Защото не я обичам… Шегувам се, разбира се:). Живея в Лондон от известно
време. Преди това живеех в сърцето на Англия… Причината да взема това решение и
да напусна България не беше разочарование, напротив беше Любов…
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Нели: Ти стана звезда още с първото парче, което издаде. Защо не искаш да си част от
българския музикален елит?

  

София: Кой каза че не искам да съм част от елита?! Кой не би искал да е елитарен в
днешно време ?! Виж каква борба се води за това:). Казвам го с усмивка :).
Аз изпях една песен, първата ми песен „Син Талисман”, която за моя радост и радост на
екипа, с които я реализирахме, а именно Момчил Колев и Ина Григорова. „Талисманът”
докосна ужасно много хора. Продължавам да работя, да казвам чрез песен, когато имам
какво. Предполагам, че не съм склонна на компромиси, които понякога се налага да
направиш, за да си постоянно в медийното пространство на всяка цена. 
Звезда?! У нас това е доста съмнително понятие и титла…

  

  

Нели: Сигурно следиш българската поп музика, как ти изглежда днес?

  

София: Много свежи неща излизат напоследък и това ме обнадеждава!

  

Нели: Не си ли мислила да смениш стила, поп-фолк музиката има много почитатели?

  

София: Обмислям лицева и надбедрена трансформация в момента, за да мога да се
впиша в общата картинка и най-вече феновете да ме приемат…:). Приемам с усмивка
този ти въпрос!

  

Нели: Чалга обществото диктува търсенето и издаването на музика или чалга музиката
създаде такова общество?
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София: Отдавна съм се отказала да разсъждавам по този въпрос. В крайна сметка
всеки е свободен да избира какво да харесва. Аз също избирам. Избирам си приятелите,
избирам си книгите, избирам си филмите, е случва ми се да попадна на някои тъп филм,
подвеждайки се по имената в афиша.
Виж, живеем в крайно материален свят. Вече всичко се измерва в пари! Ценностната
система, ако можем да говорим за такава, е доста изменена.

  

  

Нели: Какво отлагаш за утре, за някога?

  

София: Във времето отлагах, сега ми се налага да спринтирам! Много по-здравословно,
мисля, е да живееш в настоящия момент и да вършиш всичко тук и сега, да не го отлагаш
за в бъдеще И да не съжаляваш за отложени в миналото неща!

  

Нели: Имаш прекрасни снимки като модел. Има ли повече хляб в тази професия?

  

София: Никога не съм била модел. Преди години ми предложиха, но отказах.
Дефилирах като много мъничка в ГУМ (градския универсален magazine в Перник). Мама
работеше там. Всъщност първият си хонорар на 4 годишна възраст от 10 лева съм взела
като манекен :).

  

Нели: Имаш ли място, време, състояние, където изчезваш и си почиваш?

  

София: Медитирам.
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Нели: Има ли бъдеще за младите хора в България или все така ще бягат навън да се
реализират и да си търсят късмета?

  

София: Аз искам да се върна в България и ще се върна. Това, което ми се случва тук и
преживявам, е опит – нищо повече. Има бъдеще, но само ако ние си го изградим! Това,
което ме нервира е, че болшинството от нас все се оправдаваме с политиците.

  

Нели: Гласуваш ли?

  

София: Гласувам. Чувствам се отговорна, също така смятам, че имам правото да държа
отговорни избраните от мен!

  

Нели: Идваш си в България да подкрепяш каузи, в които вярваш. За какво си прелетяла
хиляди километри?

  

  

София: От няколко години подкрепям фондация “Стъпка за невидимите деца на
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България”. Това са децата от аутистичния спектър. Кампанията стартира като
информационна, сега вече е в съвсем друг мащаб. Стъпка по стъпка поставените цели
от Владислава Цолова, председателка на фондацията и всички останали майки, се
случват. На лавинообразен принцип се включиха страшно много хора, както популярни
лица така и хора от бизнеса, граждански организации и най-важното държавата! Горда
съм че съм част от тази кампания и вярвам, че всички ние заедно ще направим света
около нас малко по-добър!

  

Нели: Коя е София – нежна, лирична, романтична или динамична, непредсказуема,
авантюристична, смела :).

  

София: Ха, ха… не мога да се определя в една от изброените характеристики.
Променям се. Аз съм крайно емоционален човек. На моменти тази емоционалност ми е
голяма пречка, спънка, в други моменти обаче ми помага.

  

  

Нели: Срещна ли любовта? Има ли мъж до теб…

  

София: Любовта е неизменно с мен! Тя е моята пътеводна светлина, мъжът… както
искаш го наречи:).

  

Нели: Какво е щастието за теб - любовта, кариерата, семейството… има ли пълно
щастие?

  

София: Щастието е в процеса на случване на желанията! Там откривам аз щастието!
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Нели: Имаш ли талисман, София?

  

София: Имам талисман, да, един символ който нося на врата си и вярвам, че ме пази!

  

Нели: Без какво можеш?

  

София: Мога без много неща. Но не мога без семейството си и приятелите си! Това
прави малко труден живота ми в момента.

  

Нели: Кога записа парчето „Без теб”?

  

София: Защо попита точно за тази песен? :) Парчето „Без теб” е в албума ми, който
излезе 2004 г., по-късно 2008 пуснах Live версия. Обичам тази песен!
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Нели: И аз обичам тази твоя песен:). Предстои първата ти дуетна песен, разкажи
повече…

  

София: В момента работя със същия екип по първата ми дуетна песен (Оги Цветков и
Яна Лазарова), която вероятно ще стане част от един доста мащабен проект. Още е
твърде рано да говоря за него, както ще задържа в тайна за сега кой ще ми партнира в
парчето!

  

Нели: Изглеждаш прекрасно и като блондинка, и като брюнетка, и като червенокоса.
Смяташ ли, че българката като цяло полага усилия да изглежда добре? По-красиви ли
сме от англичанките? :).

  

София: Съвсем смело мога да заявя, че българската жена е отличаваща се! В пъти
по-красиви сме от англичанките, да! :)

  

Нели: Ако само за миг можем да прескочим през времето в бъдещето - как се виждаш
след 20 години, например…

  

  

София: Не съм мислила за това наистина. Погледът ми се простира до по-къс
хоризонт. Надявам се – майка на щастливи деца, това е нещото, което искам и си
пожелавам!

  

Нели: Пожелай нещо на читателите на Фортисимо, на теб самата.
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София: Желая от сърце здраве и късмет! Останалото е в наши ръце…

  

За fortisimo.eu – Нели Русева
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